
Dagsorden bestyrelsesmøde i Hestestaldskarréens gårdlaug 

Dato: 1. marts 2023 kl. 19-21.   

Deltagere: Heidi, Lasse, Eva, Hege og Joachim  Afbud: Francis  

Referent: Hege 

Opfølgning tidligere sager og punkter 

til orientering 
 

Referat  

 
Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

  

Dato til GF i gårdlauget og i varmeluget er den 25. 

april. 

 

 

 

 

Status haverne v/Hege 

 

 

Robinietræ i gård 1 væltede under stormen og 

bliver skåret op og fjernet.  

 

Piletræ i gård 2 (den lille gård) er blevet beskåret 

og Martin vil etablere et kvashegn af de afskårne 

kviste. Martin vil lave et kvashegn i alle tre gårde.   

 

Martin går i gang med at rydde det store 

staudebed i gård 1 og sprede resten af champosten 

i bedene.  

 

 

Ukrudtsdamper 

 

 

Lasse har undersøgt sagen og er blevet advaret 

mod en ukrudtsdamper. Lasse foreslår brug af 

gasbrænder og vil i første omgang spørge Steffen 

om at låne hans.  

  

 

Drift og vedligehold af regnvandsanlægget 

 

 

Hege kontakter pumpe-teamet for at få sat gang i 

regnvandstankene. Det er ikke holdbart at der 

bliver brugt drikkevand når regnvandstankene er 

fyldte.  

 

 

Tilbud på tømrer til redskabsrum  

 

Lasse indhenter tilbud snarest.  

 

 

Hjemmesiden 

 

Hege har indhentet tilbud fra Best One A/S som 

tilbyder at lave den nye hjemmeside i wordpress. 

Joachim har forhørt sig hos en webudvikler på 

Vesterbro som anbefaler Wix som et 



 

abonnementssystem til hjemmesider. Hege går 

videre med tilbuddet fra Best One A/S og 

præsenterer et tilbud på næste bestyrelsesmøde.  

 

 

Drift og vedligeholdelsesplan. Bestyrelsen arbejder 

med et udkast til en plan.  

 

 

Hege havde lavet et udkast til et skema med 

aktuelle drifts- og vedligeholdelsesopgaver i 

Hestestaldskarréen. Flere områder er der brug for 

hjælp til at få udfyldt. Det gælder blandt andet 

regnvandsanlægget. Drifts- og 

vedligeholdelsesplanen bliver opdateret over de 

kommende måneder.  

 

Nye punkter  

 

 

 

 

 

Evt.  

 

Forslag om cykeloprydning.  

 

Forslag om 2 persons godkendelse af alle fakturaer 

 

 

 

Bestyrelsen besluttede at holde cykeloprydning 

med start d. 20.3, hvor cykler bliver fjernet d. 20.4. 

 

Lasse og Hege holder økonomimøde med Erik i 

marts og viderebringer ønsket.  

 

Dato for næste møde: Tir den 18. april kl. 19.00 


